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Abstract (en)
The present invention relates to a pressure and suction distributor for a high-pressure cleaning apparatus with low-pressure lines, in which water is
fed to the high-pressure pump, and high-pressure lines, which run from the high-pressure pump to a spray nozzle, and with a control valve which is
provided along the high-pressure lines to allow these to be shut off or opened selectively. In order to delay a pressure build-up in the high-pressure
lines (2, 8) during the start-up process of the pump motor, the high-pressure lines (2, 8) in the pressure and suction distributor according to the
invention are connected via a bypass line (14) that can be closed in a pressure-controlled manner to the low-pressure lines (6). Provided along
this bypass line (14) is a bypass valve (9, 10, 11, 12, 13) which, as a function of the pressure, opens or closes a flow path (14) between the high-
pressure lines (2, 8) and the low-pressure lines (6). <IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Druck-Saugverteiler eines Hochdruckreinigungsgerätes mit Niederdruckleitungen, in denen Wasser der
Hochdruckpumpe zugeführt wird, sowie Hochdruckleitungen, die von der Hochdruckpumpe aus bis zu einer Spritzdüse verlaufen und einem
Steuerventil, das entlang der Hochdruckleitungen vorgesehen ist, um diese wahlweise zu blockieren oder freizugeben. Um einen Druckaufbau in
den Hochdruckleitungen (2,8) während des Anlaufvorganges des Pumpenmotors zu verzögern, sind in dem erfindungsgemäßen Druck-Saugverteiler
die Hochdruckleitungen (2,8) über eine druckgesteuert verschließbare Beipaßleitung (14) mit den Niederdruckleitungen (6) verbunden. Entlang
dieser Beipaßleitung (14) ist ein Beipaßventil (9,10,11,12, 13) vorgesehen, welches druckabhängig einen Strömungsweg (14) zwischen den
Hochdruckleitungen (2,8) und den Niederdruckleitungen (6) öffnet oder schließt. <IMAGE>
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